
 

 

Årsberetning 2017 

Arbeidet med anskaffelse av nytt område i Sørlandsparken har pågått jevnt MEN trutt hele 2017. Det 

tar tid å jobbe både med og mot kommunen, men vi nærmer oss veldig en løsning. 

I tillegg har store krefter begynt arbeid med planer om et storstilt motorsportanlegg i Lillesand, hvor 

vi er godt inne i prosessen for å sikre mulighetene for enduro også her, selv om dette ligger noen år 

frem i tid. 

Tiurleiken 2017 ble avholdt for første gang utelukkende fra Flateland går. Med alle samlet på en plass 

og flytebro over elven var det duket for nok et suksessfullt løp. Tross i en relativt våt og tungkjørt 

løype virker det som både deltagere som publikum er godt fornøyd med det vi klarer å stelle i stand, 

og i år hadde vi igjen deltagerrekord med hele 103 førere til start. Ekstra hyggelig er det når vår egen 

Mardon Moi drar hjem seieren i Bredde 1 og ikke mindre enn en tredjeplass totalt, kun slått av 

Beckern og Pål Anders.  

Det var god oppslutning fra medlemmene på Tiurleiken, med flere gode resultater. Utover dette er 

det litt, men ikke mye deltagelse på nasjonale og internasjonale løp. Undertegnede deltok i Red Bull 

Romaniacs, hvor han akkurat ble snytt for pallen med sin 91. plass. Vi har et uforløst potensiale i 

løpsdeltagelse, og oppfordrer så mange som mulig til å ta steget i 2018 sesongen, enten det er 

løpsdebut, eller full satsing i norgescupen. 

Vi fikk dessverre ikke til å delta på motorsportkonferansen i høst, men håper å komme sterkere 

tilbake i år. 

 

Hilsen fungerende formann! 


